
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 812
Kan ministeren i forlængelse af sit tidligere svar på REU alm. del – spørgsmål 1622
(folketingsåret 2019-20) udelukke, at der kan være gået noget galt i sagsbehandlingen
af den konkrete sag, siden det har taget så lang tid at behandle den, og den endnu
ikke er afsluttet, og vil ministeren – uanset at ministeren ikke kan gå ind i den konkrete
sag – undersøge om sagsbehandlingen dels er foregået korrekt og dels er foregået som
regeringen forestiller sig en sådan sag skal behandles?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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